



INTERQUIP ELECTRONICS (SHENZHEN) CO LTD.

Block D, Da Pu Science and Technology Park, The 2nd Industry District,
Feng Huang Village, Fu Yong Town, Bao An District, China
Tel: (86) 755 3325 1783 Fax:(86) 755 2912 8486
Email: iqlsz@interquip-china.com

Product life cycle change notification

Date: Nov 23rd 2016 (ref# 191123)

Product identification	SMAC-6035, SMAC-7050 crystal resonator (2 / 4 pads configurations) (MPN: 5VEAxxxxxxxxxxxxxx, 5VFAxxxxxxxxxxxxxx, 5UEAxxxxxxxxxxxxxx, 5UFAxxxxxxxxxxxxxx)
产品描述	SMAC-6035, SMAC-7050 晶体(2 / 4 焊盘封装) (MPN: 5VEAxxxxxxxxxxxxxx, 5VFAxxxxxxxxxxxxxx, 5UEAxxxxxxxxxxxxxx, 5UFAxxxxxxxxxxxxxx)
Type of change	Not recommended for new design (NRND)
改动范围	不推荐在新产品中使用
Reason for change	The product miniature trend has been extended to a wide variety of modern electronic products, which result in diminishing demand on the larger crystal packages and driven up both the material and production cost.
改动原因	产品应用趋向小型化, 令上述产品市场需求持续下降, 导致物料及生产成本大大提升
Suggestion substitution	SMCE-6035, SMCE-7050 ¹ , other smaller package crystals ²
建议替代产品	SMCE-6035, SMCE-7050 ¹ , 其它小型封装产品 ²
Effective date	The supply continuity for the supplied P/Ns in the SMAC-6035/ SMAC-7050 packages will extend for 24 months from the date of this notice. The long term supply beyond the aforementioned period will be review again no less than 6 months prior the end of the 24 month period.
生效日期	由此通告发出日期开始计算, 过去有供货之产品编码将维持供应 24 个月, 并在此期限完结前不少于 6 个月再行评估维持长期供应的持续性

¹ There is no direct substitution of 2 pads 7050 crystal

¹ 2 焊盘 7050 封装并无直接替代产品

² Using the smaller package crystals as replacement s highly recommended for better supply continuity

² 高度建議使用小型封装产品作替代品以维持長遠供應稳定性



INTERQUIP ELECTRONICS (SHENZHEN) CO LTD.

Block D, Da Pu Science and Technology Park, The 2nd Industry District,
Feng Huang Village, Fu Yong Town, Bao An District, China

Tel: (86) 755 3325 1783 Fax:(86) 755 2912 8486

Email: iqlsz@interquip-china.com

We hope the above changes will have minimal impact to our customers. Should there are any questions, please contact the associated sales personnel or email us at iql@interquip.com / iqlsz@interquip-china.com

我们希望上述改动仅对客户构成轻微影响, 如对以上改动有任何问题, 欢迎与我们的销售人员联络或电邮至 iql@interquip.com / iqlsz@interquip-china.com